
Zápis z 3. zasedání AS FIT 
 

Místo a čas konání: čtvrtek 12.11.2009, zasedací místnost FIT ČVUT, doba trvání 18:00-20:15 

Přítomni: 

• Přítomni: Miroslav Balík, Jiří Douša, Jan Janoušek, Martin Novotný, Alois Pluháček, Petr Pulc, 

Ondřej Střeštík, Michal Šoch, Marián Šuch. 

• Omluveni: Jakub Weiser 

• Hosté: Igor Čermák, Petr Fišer, Tomáš Hanáček, Jan Holub, Josef Kolář, Hana Kubátová, Jakub 

Láznička, Róbert Lórencz, Tomáš Luňák, Petr Matyáš, Jan Milík, Karel Müller, Zdeněk Muzikář, 

Martin Půlpitel, Jan Trdlička, Pavel Tvrdík, Ladislav Vágner, Petr Vopalecký. 

Předsednictvo senátu ve složení: Jiří Douša – předseda, Martin Novotný – předsedající, 

Jakub Weiser - tajemník 

Zápis zapsal: Jan Janoušek 

Průběh zasedání: 

1. schválení programu 3. zasedání AS FIT 

• zařazení bodu 11.1. Průchod 1. ročníkem na program zasedání:  

Pro Proti Zdrželi se 

4 1 3 

Bod byl zařazen do programu zasedání 

• schválení programu zasedání:  

Pro Proti Zdrželi se 

8 0 0 

Program zasedání byl schválen 

Schválený program zasedání: 

1. Schválení programu 3. zasedání. 

2. Kontrola úkolů a schválení zápisu z 2. zasedání. 

3. Volba dílčí volební komise pro volby do AS ČVUT. 

4. Návrh na jmenování členů Disciplinární komise FIT. 

5. Volba předsednictva na další 3. zasedání. 

6. Podmínky přijímacího řízení do BSP. 

7. Kompetence proděkanů – zodpovědnost za rozvoj studijních programů. 

8. PR fakulty – webové stránky fakulty, kateder, atd. 

9. FIT RoadShow. 

10. PR senátu. 

11. Různé 11.1: Průchod prvním ročníkem FIT. 



2. Schválení zápisu druhého zasedání AS FIT a kontrola úkolů 

• úkol: zlepšit aktualizování webových stránek FIT – splněno, 

• schválení zápisu: 

Pro Proti Zdrželi se 

8 0 0 

Zápis z 2. zasedání byl schválen. 

3. Volební komise pro volbu do AS CVUT 

• návrh komise ve složení: 

zaměstnanci: Michal Valenta, Jan Schmidt, Pavel Kubalík; 

studenti: Kristýna Streitová, Michal Daňhelka, 

Pro Proti Zdrželi se 

8 0 0 

Volební komise pro doplňovací volby do AS ČVUT byla schválena. 

 4. Disciplinární komise FIT ČVUT 
Děkan předložil návrh na složení Disciplinární komise FIT:  

akademičtí pracovníci: Jan Trdlička (předseda komise), Petr Fišer, Petr Matyáš;  

(náhradníci z řad akademických pracovníků: Zdeněk Muzikář, Pavel Loupal) 

studenti: Jan Milík, Tomáš Luňák, Petr Vopalecký; 

(náhradníci z řad studentů: Jakub Láznička, Tomáš Hanáček) 

Byly navrženy 2 návrhy na způsob hlasování: 

• návrh hlasovat o disciplinární komisi jako o celku:  

Pro Proti Zdrželi se 

8 0 0 

• návrh hlasovat o disciplinární komisi po jménech:  

Pro Proti Zdrželi se 

1 4 3 

O disciplinární komisi se bude hlasovat jako o celku. 

Volba je tajná. Návrh volební komise pro toto hlasování: Balík, Střeštík:  

Pro Proti Zdrželi se 

8 0 0 

Volební komise byla schválena 



Hlasování o Disciplinární komisi FIT: 

Pro Proti Zdrželi se 

7 0 1 

Disciplinární komise FIT byla schválena 

5. Návrh předsedajícího a tajemníka AS FIT na další 3 zasedání 
návrh: Janoušek (předsedající), Weiser (tajemník): 

Pro Proti Zdrželi se 

8 0 0 

Předsedající a tajemník na další 3 zasedání byli schváleni 

V tuto chvíli z výuky na Karlově náměstí dorazil Alois Pluháček. 

6. Podmínky pro přijetí do bakalářského studijního programu Informatika  

• diskuse nad připraveným návrhem: kapacitu ročníku stanovit směrnicí děkana, 

• schválení podmínek přijímacího řízení: 

Pro Proti Zdrželi se 

8 0 1 

Podmínky pro přijetí byly schváleny. 

7. Kompetence proděkanů 
Děkan Pavel Tvrdík představil jednotlivé proděkany a tabulku jejich kompetencí a svěřených činností. 

Diskutovaná témata: připravované věci do budoucna - dohled nad výukovými procesy, systém 

sledování kvality; diskuse nad současným stavem a problémy IT struktury na fakultě . 

8. PR fakulty 

• stránky zaměstnanců, uložení audiovizuálních záznamů přednášek, komunikace mezi 

senátory a proděkanem pro rozvoj,  

Usnesení: 3/1:  

AS FIT žádá děkana, aby prověřil možnosti ukládání nahrávek přednášek na fakultních serverech, 

hlasování: 

Hlasování o usnesení: 

Pro Proti Zdrželi se 

8 1 0 

Usnesení 3/1 bylo přijato. 

• Střeštík: O magisterském programu FIT se mezi studenty obecně málo ví. Odpověď Pavel 

Tvrdík: v průběhu Dne otevřených dveří proběhne první prezentace a po zahájení akreditace 

se materiály o magisterském studiu objeví rovněž na webu,  

• podněty pro zlepšeni průběhu Dne otevřených dveří: zajistit přítomnost studentů, atd. 



9. Roadshow ČVUT 
Proběhla diskuse nad nadcházející RoadShow ČVUT-sedm statečných, během níž byl kladen důraz na 

synchronizaci s rektorátem ČVUT a účast zástupců FIT na této akci:  

• PR team: Martin Půlpitel, Jana Kučerová (seznam výjezdů); 

• realizovat výjezdy i na některé vybrané střední školy kam RoadShow ČVUT nepojede (Ondřej 

Střeštík) 

10. PR AS FIT 
Bylo konstatováno zlepšení, dále byl vznesen požadavek informovat o zasedání senátu na fóru a 

webu fakulty s 14-ti denním předstihem a urychlit zveřejnění zápisu ze senátu (má na starosti 

předsedající senátu).  

11. Různé: 

11.1 průchod současným prvním ročníkem 
Senátoři (Šoch, Pluháček, Janoušek) se zeptali, zda je vedení fakulty připraveno na situaci, kdy 

větší počet studentů neudělá úspěšně některý z předmětů prvního semestru. Děkan fakulty ve 

své odpovědi prohlásil, že budujeme výběrovou a prestižní IT fakultu a že jediným kritériem pro 

výuku je její kvalita, a tento hlavní cíl fakulta sleduje. Proto se nebudou jakkoli snižovat kritéria 

pro hodnocení studentů. 

12. Termín příštího zasedání AS FIT 

• návrh: 10.12.2009, 18:00: 

Pro Proti Zdrželi se 

8 0 1 

• návrh: 14.1.2010, 9:00: 

Pro Proti Zdrželi se 

5 1 2 

Příští zasedání AS FIT se uskuteční 10.12.2009 od 18:00 v zasedací místnosti FIT, Kolejní 550/2. 

 

V Praze dne 12.11.2009 

 

 

 

 doc. Ing. Jiří Douša, CSc. Ing. Martin Novotný Jakub Weiser 

 předseda AS FIT předsedající AS FIT tajemník AS FIT 


